
21-12-2020 

Schriftelijke vragen 
Meting luchtkwaliteit  

1. In het Brabants Dagblad van 17 december staat dat het college twijfelt aan de 

meetapparatuur en vindt dat het onderzoek wetenschappelijk verantwoord moet zijn. Is uw 

standpunt in het artikel correct weergeven? Zo nee, wat is dan uw mening? 

2. Zo ja, waarop baseert het college deze conclusie? Wat is er nodig om dit probleem (lees: 

luchtkwaliteit meten) wel op te pakken? Welke middelen zou u hier voor nodig hebben? 

3. Enkele omliggende gemeenten gaan wel onderzoek doen, zoals de gemeente Sint Anthonis. 

Heeft het college enig idee waarom zij wel vinden dat het verantwoord is? Zo nee, zou u dit 

willen achterhalen? 

4. Ook hebben wij kunnen lezen dat er in Boekel geen meetpalen komen, terwijl het 

vanzelfsprekend is dat meetresultaten van luchtkwaliteit nuttig zijn: meten is weten! Immers, 

in de gemeente is veel onrust omtrent de gezondheid en de kwaliteit van de leefomgeving en 

het is ons gemeenschappelijk doel het algemeen belang te dienen. 

Bent u het met het bovenstaande eens? Zo ja, wat wilt u er aan doen? Zo nee, waarom niet? 

5. Wanneer is te verwachten dat er in de gemeente Boekel gemeten gaat worden? 

6. Wat zou het college kunnen doen om dit te bespoedigen?  

Alvast dank voor uw antwoorden. 
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